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ABBREVIATIONS AND ACRONYMS

CCBCC Coca-Cola Bottling Co. Consolidated
FR Functional Requirements
NFR Non-Functional Requirements
RCC Retail Competency Center
B2B Business-to-Business
API Application Programming Interface
CCPA California Consumer Privacy Act
GDPR General Data Protection Regulation
ROI Return on Investment
SCM Supply Chain Management
CRM Customer Relationship Management
IoT Internet of Things
AI Artiőcial Intelligence
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ABSTRACT

In the realm of computer science, the integration of Enterprise Resource Planning (ERP)
systems with e-commerce platforms has emerged as a crucial subject for research and deve-
lopment.

This thesis aims to address the difficulties and potential beneőts of integrating ERP
systems with e-commerce platforms, add to the growing body of knowledge in the őeld, and
offer useful advice for companies looking to take advantage of these systems’ advantages.

The goal is to boost the general effectiveness, productivity, and competitiveness of com-
panies participating in the digital market and provide insightful data that can guide choices
and spur innovation in this dynamic and developing őeld.
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RÉSUMÉ

Dans le domaine de l’informatique, l’intégration des systèmes de planiőcation des res-
sources d’entreprise (ERP) avec les plateformes de commerce électronique est devenue un
sujet crucial de recherche et de développement.

Ce Mémoire vise à aborder les difficultés et les avantages potentiels de l’intégration des
systèmes ERP avec les plateformes de commerce électronique, à contribuer au corpus crois-
sant de connaissances dans ce domaine et à fournir des conseils utiles aux entreprises sou-
haitant tirer parti des avantages de ces systèmes.

L’objectif est d’améliorer l’efficacité générale, la productivité et la compétitivité des en-
treprises actives sur le marché numérique, et de fournir des données pertinentes pouvant
orienter les décisions et stimuler l’innovation dans ce domaine dynamique en constante évo-
lution.
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